

**2018-19 SOJLEHK Group Project Award for Senior Secondary Japanese Language Subject Students**  
**2018-19 香港日本語教育研究會「小組研究項目獎」— 高中日語課程學生**

**主辦機構** 香港日本語教育研究會

**Organizer** Society of Japanese Language Education Hong Kong (SOJLEHK)

**Purpose** The purpose of the SOJLEHK Group Project Award is to encourage the Senior Secondary Japanese Language Subject students to conduct research on the cultural or social matters of Japan.

**目的**

為鼓勵本地的高中日語課程的學生就日本文化或社會方面提交研究報告，香港日本語教育研究會特設「小組研究項目獎」。

**Eligibility**  
**申請資格**

- (1) Any local secondary school offering Senior Secondary Japanese language program could nominate one group of students of the subject / Any institution offering “Diploma Yi Jin” program on Japanese language or Japanese studies could nominate one group of students to participate the Group Project Award competition.  
任何一間設有高中日語課程的本地中學或提供與日語/日本文化有關的毅進課程的院校，可提名一個小組參加(成員必須現正修讀相關課程)。
- (2) Group members must be students of Secondary 4 ~ Secondary 6 / “Diploma Yi Jin” in 2018-19.  
小組成員必須於二〇一八至一九年度為中四至中六學生，或於該年度修讀毅進文憑課程。
- (3) Group members should have the right of abode in HK, or have resided legally in HK continuously for three completed years immediately prior to the commencement of their courses.  
小組成員必須擁有香港居留權，或在課程開始前已合法地在香港連續居住滿三年。
- (4) A nominated group is limited to 4-6 members. At least 75% of the members of an invited group must attend the interview in August (exact date to be confirmed).  
提名小組包括四至六位成員。獲邀小組必須有四份三或以上組員出席八月之面試(確實日期待定)。
- (5) A nominated group is required to submit a report on the specified theme of not more than 3,000 Chinese words or 3,500 English words or 4,000 Japanese words in length.  
獲提名的小組須就有關題材提交一份報告，長度為中文 3,000 字或以下/英文 3,500 字或以下/日文 4,000 字或以下。
- (6) All submissions must be original papers that have not been published or accepted for publication.  
提交的報告必須為原作，並且未曾公開印製。

|  |   |
|--|---|
| <b>Contents<br/>內容</b>                 | Analyze a topic related to Japanese culture or society with original observations and suggestions. Comparison may be made with similar topics of Hong Kong.<br>就日本文化或社會相關的題材，提出富創意之觀點、分析及建議等，或與香港作比較。   |
| <b>Nominator<br/>提名資格</b>              | Head of School ONLY (Current Executive Committee Member of our Society could not act as nominator).<br>只限學校校長（本會現任理事不可擔任提名人士）。  |
| <b>Award<br/>Amount<br/>獎金額</b>        | Each group will receive HK\$5,000. A maximum of 3 groups shall be selected.<br>每組可獲港幣五千元。得獎名額為三組或以下。  |
| <b>Application<br/>Period<br/>申請期間</b> | From 8 April (Mon) to 17 July (Wed) 2019<br>二〇一九年四月八日(星期一)至七月十七日(星期三)   |
| <b>Application<br/>Form<br/>申請表格</b>   | Could be downloaded from our web-site ( <a href="http://www.japanese-edu.org.hk">www.japanese-edu.org.hk</a> ) starting on 8 April 2019 (Mon).<br>於二〇一九年四月八日(星期一)在本會網頁 <a href="http://www.japanese-edu.org.hk">www.japanese-edu.org.hk</a> 下載。 |
| <b>Contact<br/>查詢</b>                  | EMAIL 電郵： <a href="mailto:info@japanese-edu.org.hk">info@japanese-edu.org.hk</a><br>TEL 電話： (852) 2866-9991      FAX 傳真： (852) 2866-1331  |